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Inleiding

Met veel tevredenheid en trots kijk ik terug op 2023. Het was een mooi jaar met mooie evenementen. Ons 
ledenaantal blijft groeien en via Bedrijvig Oss, onze nieuwsbrieven en onze socials zetten we regelmatig 
onze leden in de spotlights. Heel erg blij met het werk dat Bart en Damian hieraan besteden. Erg leuk om 
elkaar zo steeds beter te leren kennen en ook podium te kunnen bieden aan MKB-ondernemers in het Osse. 
We proberen zeker iedereen aan de beurt te laten komen maar dat heeft, net als goed werk, tijd nodig. In 
elk geval kan iedereen ook kennis maken met onze nieuwe leden die door Mireille, Robert en Edwin bezocht 
worden.

Belangenbehartiging is iets waar veel tijd in zit maar vrijwel onzichtbaar is. Toch vinden we het een 
belangrijke pijler waar we veel aandacht aan besteden omdat we het belangrijk vinden om onze stem te 
(kunnen) laten horen bij bijvoorbeeld de gemeente. Vorig jaar zijn er een aantal ontwikkelingen belangrijk te 
benoemen:
1.  Vorig jaar hebben we het bestuurlijk bedrijvenoverleg Oss (BBO) 

en de Kracht van Oss samengevoegd in: Kracht van Oss, economic 
board. Ons Tibo-lid Pascal van Mun is voorzitter geworden.  
We hebben ervoor gezorgd dat het Economische Convenant met 
de gemeente Oss in stand bleef en opnieuw getekend is. In het 
convenant spreken we uit en af om gezamenlijk inhoud en  
uitvoering te willen geven aan de versterking van de Osse 
economische structuur.

 
2.  We zijn aangesloten bij VNO NCW waarbij ik in het bestuur zit met de portefeuille Arbeidsmarkt & 

Onderwijs. Uit het bestuur van Tibo zit ook Nick in de werkgroep die hieruit voortgekomen is. Nick heeft 
de portefeuille Arbeidsmarkt & Onderwijs en fijn dat hij zijn expertise inzet om een bijdrage te leveren. 
Fleur de Best (regiomanager VNO NCW Brabant Zeeland) kom ik dan ook veelvuldig tegen in het Osse 
waaronder bij de Kracht van Oss waar zij een actieve bijdrage levert om de economische belangen van 
de Osse ondernemers te behartigen, onder andere door ingelezen te zijn op relevante dossiers waaronder 
netcongestie. Fijn dat wij mee kunnen liften op de expertise van VNO NCW hierin. 

3.  Vanuit het bestuur van VNO NCW Oss ben ik ook aangesloten als bestuurslid van de Talentencampus. 
Samen met de andere bestuursleden en Martijn Bos zijn we momenteel hard en met energie aan het 
werk om goede plannen te maken om arbeidsmarkt en onderwijs nog beter met elkaar te verbinden. 

Mijn eerste vier jaar zitten er op. Het lijkt al lang en tegelijkertijd ook nog zo kort geleden dat ik voorzitter 
werd in Corona-tijd. We hebben veel gedaan en flink aan de weg getimmerd. Vorig jaar bestonden we 30 jaar. 
Ter ere daarvan hebben we tijdens de kerstborrel bordjes met ons logo uitgedeeld. Voor de leden die er niet 
waren zijn we ze gaan bezorgen, dat hebben we zelf gedaan. Inmiddels worden de laatste bordjes uitgereikt. 
Ik heb zo’n 55 bedrijven bezocht om een bordje te brengen. Wat een diversiteit hebben we onder onze leden 
en mooi om nu op vele plekken deze bordjes terug te zien. Het verbindt ons, het verbindt het MKB van Oss, 
en ik denk dat we met recht kunnen zeggen dat we een cruciale rol vormen in de lokale economie. 

Yvonne Althuizen
Voorzitter
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financieel

Verslag Jaarrekening 2023

Het jaar 2023 is het eerste jaar waarin Ondernemersvereniging TIBO is aangehaakt bij VNO-NCW en daar 
een bijdrage per lid voor afdraagt. Het boekjaar is met een verlies van een kleine € 3k afgesloten, wat werd 
veroorzaakt door de bijdrage aan VNO-NCW, waar bij het opstellen van de begroting in 2022 nog geen 
rekening mee is gehouden. Verder zijn de kosten ook afhankelijk van het aantal deelnemers per evenement, 
wat vooraf lastig is in te schatten.

De omzet bestond voornamelijk uit de contributie van de leden en de eigen bijdrage voor het Citydiner. 
Inmiddels worden er ook no-shows bij evenementen in rekening gebracht. Het overgrote deel van de kosten 
is naar de georganiseerde evenementen gegaan. Daarnaast worden er middelen vrijgemaakt voor diverse 
vormen van promotie (pitches en stopwatch door leden op de site en artikelen in Bedrijvig Oss).

De prognose voor 2024 is bijgevoegd. De omzet zal stijgen door de verhoging van de contributie. Dit zal 
nodig zijn gezien de toename van de kosten welke we begroten voor de evenementen. Enerzijds omdat de 
kostprijs hoger zal zijn, maar ook omdat we verwachten dat er meer leden naar de bijeenkomsten gaan 
komen.

De balans is eenvoudig en overzichtelijk en bestaat voornamelijk uit de beschikbare liquiditeiten en een 
positief Eigen Vermogen. Met 95% is dat als goed te betitelen. De balans en de winst en verlies rekening zijn 
bijgevoegd in de bijlage.

Op 30 april 2024 heeft er een kascontrole plaatsgevonden, welke is uitgevoerd door de leden Milton van 
Haren (2e keer) en Peter van Donk (1e keer). Het verslag hiervan is bijgevoegd in de bijlage.

Robert de Bekker
Penningmeester
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PR & Communicatie

In 2023 hebben we doorgepakt op de nieuwe stevige basis die in 2022 is gelegd. Toen hebben we een nieuw 
logo, huisstijl en website ontwikkeld. Sindsdien communiceren we vaker, beter en meer online – ook om 
meer jongere ondernemers aan te spreken. Daarbij geven we zo veel mogelijk leden een podium met 
achtergrondverhalen in herkenbare rubrieken, kennisartikelen en pitches (video). De content die we delen, 
valt in de smaak en zorgt voor meer betrokkenheid.

Nieuw: podcastserie
Naast de TIBO-rubriek in Bedrijvig Oss en de content op onze eigen website en de socials, is in 2023 een 
nieuw initiatief van start gegaan: Ondernemen in Oss, de podcast. Samen met de gemeente Oss heeft Vidox 
Media de productie van tien podcast verzorgd. In de studio waren wethouder Frank den Brok en Damian
van Essen (bestuurslid en eigenaar Vidox) de gastheren en schoof steeds een andere ondernemer aan. Die 
vertelden daar hun verhaal. Wegens succes is de serie verlengd voor 2024.

Evenementen
In 2023 heeft de PR &amp; Communicatie-commissie zeven evenementen georganiseerd, samen met Van 
Perlo. Op de meeste events hebben we vooral positieve reacties gekregen. Alleen de ALV was wat minder, met 
name vanwege het teleurstellende optreden van spreker Jelle Derckx.

Kenniscafé in de Groene Engel: 75 aanmeldingen.
Lunch bij Josina met genomineerden Business Gala: 119 aanmeldingen.
ALV: 48 aanmeldingen.
Vakantieborrel bij Stichting Taurus: 113 aanmeldingen.
City Dinner: 256 aanmeldingen.
Dag van de Ondernemer: 55 aanmeldingen.
Kerstborrel: 230 aanmeldingen.

Bart van Grinsven en Damian van Essen 
PR-marketing



20
23

ja
ar

ve
rs

la
g

leden

Het jaar 2023 is een periode van groei en verandering geweest voor Tibo, de netwerkvereniging voor het 
MKB in de gemeente Oss. In dit jaarverslag zullen we de ontwikkelingen met betrekking tot de nieuwe 
inschrijvingen en opzeggingen van leden bespreken, evenals de impact ervan op onze vereniging.

Nieuw Ingeschreven Leden
We zijn verheugd om te kunnen melden dat Tibo het afgelopen jaar een aanzienlijk aantal nieuwe leden 
heeft mogen verwelkomen. In totaal hebben zich 33 nieuwe bedrijven aangesloten bij onze vereniging. Deze 
nieuwe leden vertegenwoordigen een divers scala aan sectoren binnen het MKB, waaronder technologie, 
detailhandel, dienstverlening, horeca, zorg, het kappersvak, reclame, transport, retail en productie. 
Hun toetreding tot Tibo verrijkt niet alleen ons netwerk, maar biedt ook nieuwe mogelijkheden voor 
samenwerking en groei binnen de lokale zakelijke gemeenschap. 
Jonge bedrijven die aangesloten zijn bij de organisatie Starters Succes Oss Bernheze, worden ondersteund in 
de eerste cruciale fasen van hun ontwikkeling. Een opvallend voordeel is dat deze bedrijven gedurende hun 
eerste half jaar gratis lid kunnen worden van Tibo, wat een waardevolle impuls kan geven aan hun groei en 
netwerkmogelijkheden. In het jaar 2023 hebben zich 7 enthousiaste jonge bedrijven gemeld bij Tibo. Dit om 
te netwerken en gebruik te maken van een eventuele ‘buddy’. Zij komen uit verschillende sectoren waaronder 
advies, dienstverlening, zorg en de bouw. Van de 7 nieuwe aanmeldingen waren er 6 ZZP-ers. 

Aan het eind van het jaar 2023 hebben we 247 leden. Voor het jaar 2024 is 250 + het streven. 

Opzeggingen van Leden
Helaas hebben we ook enkele opzeggingen van leden moeten registreren gedurende het afgelopen jaar. In 
totaal hebben 24 bedrijven, een kleine 10 %, ervoor gekozen om hun lidmaatschap bij Tibo te beëindigen. 
Uit verschillende sectoren zijn deze bedrijven afkomstig, te weten de bouw, horeca, sport, advies, retail 
en financiering. In de meeste gevallen omdat hun klanten niet in het Osse te vinden zijn, stoppen van de 
bedrijfsvoering en in een paar gevallen was voor een klein bedrijfje de contributie te hoog. Hoewel het altijd 
teleurstellend is om leden te zien vertrekken, erkennen we dat verandering een natuurlijk onderdeel is van 
elk zakelijk ecosysteem. We blijven openstaan voor feedback van vertrekkende leden om onze diensten en 
activiteiten voortdurend te verbeteren en aan te passen aan de behoeften van onze leden.

Impact en Toekomstperspectieven
De toename van nieuwe inschrijvingen weerspiegelt het groeiende belang van zakelijk netwerken binnen de 
gemeente Oss en benadrukt de waarde die Tibo biedt aan lokale ondernemers. Terwijl we onze nieuwe leden 
verwelkomen en integreren, blijven we ons inzetten voor het versterken van de relaties tussen bedrijven en 
het creëren van waardevolle kansen voor samenwerking en groei.

Wij blijven altijd focus houden onze dienstverlening continu te evalueren en te verbeteren, we zijn 
vastbesloten om onze leden de best mogelijke ervaring te bieden en een positieve impact te blijven hebben 
op het lokale zakelijke landschap.

Namens het bestuur van Tibo willen we alle nieuwe leden hartelijk danken voor hun toetreding en alle 
vertrekkende leden bedanken voor hun bijdragen aan onze vereniging. We kijken uit naar een succesvol jaar 
vol groei, samenwerking en kansen in 2024.

Edwin Tulkens
Leden
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Arbeidsmarkt en onderwijs

In de Lerende Stad Oss staat het individu (kinderen, jongeren en volwassenen) centraal. Of je werkzaam bent 
en/of oriënterend op je toekomst/loopbaan.
Landelijk wordt er dan ook gesproken over een leven lang leren! Maar wie ben je, waar ligt je/de toekomst, 
op welke wijze wil/kan ik leren?
Allemaal vragen die we onszelf stellen en die iets betekenen voor de regio, voor onderwijs en voor het 
bedrijfsleven.

Afgelopen jaar zijn we betrokken bij de opstart van een werkgroep die hiernaar kijkt.
Dit doen we samen met VNO-NCW, Onderwijs (MBO/VO/Primair), Talenten Campus en een afvaardiging 
vanuit het bedrijfsleven.

De Gemeente Oss is betrokken en ondersteunt dit initiatief.

Nick Tulling
Arbeidsmarkt en onderwijs


